
مائوریتســـیو پوچتینو، پس از پنج سال حضور روی نیمکت 

تاتنهام بدون کسب جام این تیم را ترک کرد. مربی آرژانتینی 

اگرچه تیمش را به یکی از قدرت های لیگ جزیره تبدیل کرد و 

توانست تا فینال لیگ قهرمانان نیز صعود کند، اما درنهایت از 

سمتش اخراج شد. او این روزها راهی قطر شده تا کمیته برگزاری 

جام جهانی 2022 از مشاوره های او استفاده کند. پوچتینو در 

گفت وگویی درباره احتمال اینکه به زودی هدایت تیم جدیدی را 

برعهده بگیرد می گوید فعلا می خواهد باتری هایش را شارژ کند. 

عاشق تاتنهام

پس از برکناری امری از مربیگری آرسنال، نام پوچتینو به عنوان 

یکی از گزینه های اصلی جانشینی مربی اسپانیایی مطرح شد، 

اما درنهایت این ســـمت به میکل آرتتا رسید. او می گوید هیچ 

پیشنهادی از تیم لندنی دریافت نکرده اما آماده همکاری با این 

باشگاه بوده است: »وقتی می گویم آماده دریافت پیشنهادها 

هستم نمی توانم به برخی جواب منفی بدهم. در حقیقت اینکه 

پیشنهادی دریافت کنید و به آن پاسخ دهید مساله اصلی است. 

وقتی می گویم برای هر پیشنهادی آماده ام؛ یعنی با هر باشگاهی 

که پیشنهاد دهد وارد مذاکره می شوم.« او در ادامه درباره نتایج 

خوب مورینیو با تاتنهام می افزاید: »مسلما از اینکه تاتنهام روند 

خوبی دارد بسیار خوشحالم چراکه عاشق این باشگاه و بازیکنان 

تیم هستم. وقتی شما تیمی را ترک می کنید همیشه دوست 

دارید این تیم نتیجه بگیرد و به موفقیت برسد چراکه این نشان 

می دهد تیم هنوز زنده اســـت. باید قوانین فوتبال را بپذیرید 

و این مهم ترین بخش این ورزش اســـت. باید بپذیرید که با هر 

اتفاقی کنار بیایید و البته از بردهای تیم خود هم لذت ببرید.«

این مربی آرژانتینی امیدوار است روزی دوباره به اسپرز برگردد و 

دوباره روی نیمکت تیم سابقش بنشیند، همانند اتفاقی که برای 

زیدان در رئال مادرید افتاد: »نمی دانم آیا به تاتنهام برمی گردم 

یا نه. در فوتبال این اتفاقات رخ می دهد و غیرمعمول نیست، 

همانند اتفاقی که برای زیدان در رئال افتاد. مثال های زیادی 

در این زمینه وجود دارد و مهم ترین نکته این است که رابطه خود 

با باشـــگاه را در سطح خوبی نگه دارید و عشق من به تاتنهام 

همچنـــان ادامه دارد. مربیان یک روز بالاخره باشـــگاه را ترک 

می کنند و ممکن اســـت زمانی دوباره به تیم خود برگردند، در 

زمانی دیگر و با روسای باشگاهی جدید. البته این اتفاقات دست 

من نیست. در زندگی چالش ها و  انگیزه های مختلفی وجود دارد 

و من هم فعلا می خواهم انرژی ام را برای چالشی جدید بگذارم.«

حضور در سیتی

پس از شـــایعاتی که مبنی بر احتمـــال جدایی پپ گواردیولا 

از منچسترســـیتی در تابستان آینده منتشر شد، نام پوچتینو 

به عنوان گزینه اصلی سیتیزن ها برای جانشینی مربی اسپانیایی 

مطرح شد و خود او هم بی میل نیست دوباره در فوتبال جزیره 

مربیگری کند: »راستش را بخواهید خیلی مطالب روزنامه ها را 

نمی خوانم و از این شایعات بی خبرم. قبلا که اصلا در جریان 

اخبار نبودم اما حالا خوشبختانه خسوس پرز، دستیارم هست 

که برایم مطالب نشریات را می خواند. اینکه نامم برای تیم های 

مختلف مطرح شـــده خوب اســـت، اما گاهی اوقات نباید به 

شایعات توجهی کرد. وقتی باشگاهی پیشنهاد بدهد مسلما 

به آن توجه و درباره اش فکر می کنم. البته هفته های اخیر زیاد 

وقت نداشتیم. پیش از این در آرژانتین بودیم و حالا هم که به 

دوحه آمده ایم. من اصلا در لندن نبودم و در نتیجه مذاکره ای 

با هیچ باشگاهی نداشته ام.«

او با تمجید از لیگ انگلیس می افزاید: »البته که من عاشق این 

لیگ و همچنین تماشاگرانش هستم. اگر بهترین لیگ نباشد، 

قطعا جزء یکی از بهترین لیگ های دنیاســـت و برای هر مربی 

لذت بخش اســـت که در چنین کشوری مربیگری کند. البته 

فقط لیگ جزیره نیست و تیم های دیگری در سطح اروپا وجود 

دارند که کار کردن در آنها هم بســـیار متفاوت و جذاب است. 

باید همیشه برای چالش های تازه آماده بود و برای هر اتفاقی 

در آینده آماده ام.«

پوچتینو در می ماه سال 2016 خواست آرتتا را به عنوان یکی 

از دســـتیارانش به تاتنهام ببرد اما درنهایت این مربی جوان به 

ســـیتی رفت و روز جمعه نیز به عنوان سرمربی جدید آرسنال 

انتخاب شد: »امیدوارم در تیم جدیدش موفق باشد. آرتتا یکی 

از بهترین دوستان من است. ما نخستین بار در پاری سن ژرمن 

با هم ملاقات کردیم. او بسیار جوان بود و من هم کاپیتان تیم 

بودم. من برای او مثل یک برادر بزرگ تر هستم و برایش آرزوی 

بهترین ها را دارم. میکل بسیار باهوش است و به نظرم می تواند در 

فوتبال موفق شود. البته حضور به عنوان سرمربی با دستیار بودن 

تفاوت دارد ولی به نظر می رسد تجربه خوبی در این کار دارد.«

سرمربیآرژانتینیازحضورشدرلیگبرتروآیندهاشدرفوتبالمیگوید

پوچتینو: شاید به تاتنهام برگردم
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2 طلای نمایندگان ایران
 در روئینگ کاپ آسیا

در ادامه رقابت های قایقرانی روئینگ کاپ آسـیا در تایلند بهمن نصیری، 

ملی پـوش کشـورمان در فینـال مـاده تک نفـره سـنگین وزن بـه آب زد و بـه 

مـدال طـلا رسـید. در ایـن مسـابقه قایق هـای تایلنـد، ویتنام و ازبکسـتان 

بـه ترتیـب دوم تـا چهـارم شـدند. در ادامـه رقابت هـای روئینگ کاپ آسـیا 

در تایلنـد پـس از بهمـن نصیـری، نازنین ملایی دیگر ملی پوش کشـورمان 

نیـز بـه مـدال طـلا رسـید. ملایـی در فینـال مـاده تک نفره سـنگین وزن به 

آب زد و قهرمـان شـد. در ایـن مسـابقه قایق هـای قزاقسـتان و ویتنـام دوم 

و سـوم شدند. 

اردوی ملی پوشان کاراته در پاریس
ملی پوشان کاراته ایران پیش از رقابت های کاراته وان پاریس که نخستین 

مرحلـه رقابت هـای لیـگ برتـر 2020 بـه حسـاب می آیـد، 8 روز در کمـپ 

تمرینـی پاریـس اقامـت خواهند داشـت. طبـق برنامه ریزی صـورت گرفته 

از سـوی فدراسـیون کاراتـه، ملی پوشـان کاراتـه ایـران پـس از برگـزاری 

مسـابقات سـریA شـیلی راهـی پاریـس می شـوند و بـه مـدت هشـت روز 

در کمـپ تمرینـی ایـن شـهر اقامـت خواهنـد داشـت. اردوی ملی پوشـان 

کاراتـه ایـران در دو بخـش مـردان و زنان از 24 دی ماه تا 2 بهمن ماه خواهد 

بود. مسـابقات سـری A شـیلی 20 تا 22 دی ماه در شـهر سانتیاگو برگزار 

می شـود و رقابت هـای لیـگ برتـر پاریـس نیـز از 4 تـا 6 بهمـن خواهد بود. 

طلای المپیک 2012 به نصیرشلال رسید
کمیتـه بین المللـی المپیـک )IOC( اعـلام کرد مدال طلایی که اولکسـی 

توروختـی، وزنه بـردار اوکراینـی کـه در دسـته 105 کیلوگـرم بازی هـای 

المپیـک 2012 لنـدن بـه دسـت آورده بـود، بـه دلیـل مثبـت اعلام شـدن 

دوپینگـش از او پـس گرفتـه شـده اسـت. کمیتـه بین المللـی المپیـک در 

مـاه دسـامبر سـال گذشـته این وزنه بـردار اوکراینی را به طـور موقت محروم 

 کـرده بـود. توروختـی در بازی هـای المپیـک 2012 بـا مهار مجمـوع وزنه 

412 کیلوگرم به مدال طلای آن دوره دست یافته بود و نواب نصیرشلال، 

ع وزنـه  وزنه بـردار کشـورمان بـا اختـلاف ناچیـزی و بـا مهـار مجمـو

 411 کیلوگرمـی بـه  مقـام دومـی دسـت یافته بـود. اکنون انتظـار می رود 

مـدال طـلای المپیـک 2012 بـه نصیرشـلال برسـد و به عنـوان قهرمـان 

المپیـک معرفی شـود. 

برتری مدعیان در لیگ والیبال نشسته
هفته پنجم مسـابقات لیگ برتر والیبال نشسـته مردان با انجام سـه دیدار 

پیگیـری شـد و دو تیـم شـهرداری ورامیـن و شـهدای ششـم بهمـن آمل که 

مدعـی قهرمانـی ایـن دور از رقابت ها هسـتند، بازی های خـود را با پیروزی 

پشـت سـر گذاشـتند. در این هفته پالایش نفت آبادان با نتیجه 3 بر صفر 

تیم ذوب آهن اصفهان را از پیش رو برداشت. تیم شهرداری ورامین نیز در 

کرمان با نتیجه 3بر یک مقابل تیم مس شـهر بابک به برتری رسـید تا این 

تیـم همچنـان بـدون شکسـت به رقابت های خـود ادامه دهد. در سـومین 

دیـدار، تیـم شـهدای ششـم بهمـن با نتیجه 3 بـر صفر برابر ماشین سـازی 

تبریز به پیروزی رسـید. 

منهای فوتبال

یکشنبه اول دی ۱۳۹۸   شماره ۲۹۳۸

اختلاف در بارسا بر سر فروش ویدال
آرتـــورو ویدال در هفته های اخیر به شـــدت مورد توجه تیـــم ایتالیایی 

اینترمیلان قرارگرفت. همچنین بعد از مصاف ال کلاســـیکو با بارسلونا، 

برخی رسانه ها گزارش کردند یوونتوس نیز به همکاری مجدد با هافبک 

شیلیایی سال های 2011 تا 2015 خود نزدیک شده است. در ارتباط با 

آینده ستاره باتجربه روزنامه ال موندودیپورتیو گزارش کرد مدیریت باشگاه 

بـــا کادر فنی نظر مختلف دارد و هنوز توافقی برای فروش یا عدم فروش 

وی در پنجره زمســـتانی حاصل نشده است.   براساس نوشته این نشریه 

»ارنســـتو والورده« ، ســـرمربی تیم بر ماندن هافبک 32ساله تاکید دارد 

و ادامه حضورش را به ســـود تیم می داند در حالی که مدیریت باشـــگاه 

خواهان فروش و انتقال وی اســـت.  ویدال در سال 2018 با ترک بایرن 

مونیـــخ آلمان به عضویت آبی اناری ها درآمد. وی که ســـابقه حضور در 

تیم های کولوکولو، بایرلورکـــوزن و یوونتوس را نیز دارد، از مدت ها قبل 

که نیمکت نشین بارسا شد، مراتب ناراحتی اش را بیان کرد. 

فاوره: باید راحت هوفنهایم را می بردیم
لوسین فاوره، سرمربی دورتموند که شاگردانش در رقابت های بوندس لیگا 

با نتیجه 2 بر یک مغلوب میزبان  خود، هوفنهایم شدند، پس از این بازی 

گفت: »ما بازی را در کنترل خود داشتیم اما متاسفانه نتوانستیم پنج، 6 

موقعیت  خوبی که داشتیم را تبدیل به گل کنیم. ما به راحتی می توانستیم 

با نتیجه 2برصفر یا 3 بر صفر به پیروزی برسیم. ما موقعیت های زیادی 

داشتیم اما درست بازی نکردیم و گاهی اوقات اوضاع را برای خودمان خیلی 

پیچیده می کنیم. ما می خواهیم فوق العاده بازی کنیم اما به جای اینکه 

مالکیت توپ را در اختیار داشته باشیم و کار را برای خودمان ساده کنیم، 

توپ را از دست می دهیم و مجبور می شویم عقب نشینی کنیم. همین 

برای ما گران تمام می شود. ما خیلی زود خسته نمی شویم و این را ثابت 

کردیم اما دو مصدومی که در نیمه دوم داشتیم، ما را به دردسر انداخت.« 

دمبله یک ماه دیگر برمی گردد
عثمـــان دمبله که در بازی لیگ قهرمانان اروپا برابر بوروســـیادورتموند 

در ماه نوامبر دچار آســـیب دیدگی از ناحیه عضله شـــد، همچنان برای 

بازگشـــت به میدان باید منتظر بماند. براساس اعلام روزنامه استاندارد 

چاپ انگلیس، وی تا اواسط ماه ژانویه قادر به فعالیت نیست. به همین 

خاطر کادر فنی تیم آبی اناری نمی تواند روی حضور او حساب کند. طبق 

این گزارش آرتور،  دیگر بازیکن مصدوم تیم است که در ماه گذشته دچار 

مشکل مصدومیت شد و معضل وی همچنان وجود دارد. دمبله 22 ساله 

که در ســـال 2017 با ترک بوروسیادورتموند آلمان به عضویت بارسلونا 

درآمد، در مدت حضورش در بارسا به طور گسترده با مشکل مصدومیت 

مواجه بوده است. 

فوتبال اروپا
سیامک خاجی

  روزنامه نگار

تیم دانشـــگاه آزاد اسلامی در رقابت های قهرمانی کشتی 

باشگاه های جهان نایب قهرمان شد تا با دست پر از تشک 

پهن شده در سالن دانشـــگاه دولتی بجنورد از مسابقات 

باز گردد. یکی از اهالی کشـــتی در این رقابت ها که کنار 

تشک این رقابت ها آرام و قرار نداشت سرمربی تیم دانشگاه 

آزاد اسلامی بود.

 هادی حبیبی که از نتیجه کسب شده توسط شاگردانش در 

مسابقات بجنورد رضایت دارد، در گفت وگو با »فرهیختگان« 

به کیفیت جام باشگاه های جهان طی سال های گذشته 

اشاره و تصریح کرد: »واقعیتش این است که سال های قبل 

تیم های بیشـــتر و با کیفیت بهتر در این رقابت ها شرکت 

می کردند که به نظرم فدراســـیون باید آسیب شناسی کند 

که چرا امسال این گونه شد و اگر بخواهند در سطح کمی و 

کیفی پیشرفت کنند باید نگاه کارشناسانه تری به مسابقات 

شود ولی با این حال سطح مسابقات خوب بود.« 

وی ششمین سال برگزاری مسابقات کشتی باشگاه های 

جهان را البته خوب ارزیابی کرد و به خراسان شمالی برای 

میزبانی اش نمره قبولی داد و گفت: »این اســـتان میزبان 

شایســـته ای برای تیم های ایرانی و خارجی بود و نشـــان 

دادند که با همدلـــی چقدر خوب می توان کارهای بزرگ 

را انجام داد.« 

حبیبی درباره واکنش هایش کنار تشک کشتی نیز با خنده 

گفت: »من شخصیت آرامی دارم ولی خب شرایط مسابقه 

مجبورم می کرد و گاهی نیاز اســـت کنار تشک کمی تند 

برخورد کرد چراکه من از بچه های تیم توقع بیشتری داشتم 

و می دانستم که می توانند کشتی بهتری بگیرند و به همین 

دلیل شـــخصیت دیگری از من دیده شد و عصبانی دیده 

می شدم وگرنه این گونه نبود.« 

او البته قبل از آغاز رقابت ها نیز در مراسم قرعه کشی برای 

دفاع از تیم دانشـــگاه آزاد اسلامی همان شخصیت کنار 

زمینش را نشـــان داده بود. او در این باره اظهار داشـــت: 

»در مراســـم قرعه کشی روند برگزاری و آیین نامه مسابقات 

جهانی این گونه اســـت که تیم هـــای اول و دوم دوره قبل 

ســـرگروه های دوره جدید می شـــوند و اگر تیم ها حضور 

نداشـــته باشند قرعه کشـــی باید انجام شود که چون این 

اتفاق نمی خواســـت بیفتد به هـــر حال باز هم مجبور بود 

آرام نباشم تا قوانین رعایت شود.« 

سرمربی تیم کشـــتی دانشگاه آزاد اســـلامی با اشاره به 

واگذاری فینال این مسابقات به تیم ایران مال تاکید کرد: 

»برای فینال دو کشـــتی گیر تیم دانشگاه در وزن های 97 

و 125 کیلوگـــرم آســـیب دیدند و در اختیار نداشـــتیم و 

کشـــتی گیر وزن 61 کیلوگرم نیز در حین مسابقه ابرویش 

شکافته شد و کشتی گیر مقابل با سرش ضربه زد که خب 

اینها می توانســـت نتیجه را تغییر دهد. تیم مقابل مان در 

فینال نیز با ســـابقه 12 ساله در تیمداری کشتی از تمکن 

مالی بالایی برخوردار است و بسیار قوی برای رقابت ها تیم 

را بسته بودند و به نظرم تیم دانشگاه آزاد اسلامی که بعد از 

سال ها در این مسابقات حضور پیدا کرده بود خوب عمل 

کرد و من نمره قبولی به تیم دانشگاه می دهم.« 

وی درباره لیگ کشـــتی کشور نیز خاطرنشان کرد: »لیگ 

کشتی در ســـطوح مختلف برنامه دقیق می خواهد و نیاز 

به آیین نامه مشـــخص دارد. هر چقدر لیگ قانونمندتری 

داشـــته باشیم سطح کشتی کشورمان بالاتر خواهد رفت 

که امیدوارم این اتفاق بیفتد.« 

حبیبـــی در پایان تصریح کرد: »وزن کم کردن های مداوم 

کشتی گیران روی ســـطح کارشان تاثیر می گذارد که اگر 

برنامه ریزی بهتر باشد و این کم و زیاد شدن وزن ها نباشد، 

حتما کیفیت کار کشتی گیران هم بیشتر خواهد شد.« 

گفتوگوی»فرهیختگان«باسرمربیتیمکشتیدانشگاهآزاد،نایبقهرمانجامباشگاههایجهان

حبیبی: به شاگردانم نمره قبولی می دهم
نسیم شیرازی

 روزنامه نگار

ورزش

کارلتو مربی اورتون شد

باشگاه اورتون بعدازظهر دیروز به طور رسمی کارلو آنچلوتی را به عنوان 

سرمربی جدید آبی پوشان مرسی ساید معرفی کرد. کارلو آنچلوتی 

که اخیرا از سمت سرمربیگری ناپولی اخراج و جایش را به جنارو 

گتوسو داد، پس از فسخ قراردادش با این باشگاه ایتالیایی رسما 

با اورتون قرارداد امضا کرد و تا پایان ماه جولای 2024 هدایت 

ایـــن تیم را برعهده خواهد داشـــت.  اورتون دیروز پذیرای 

آرسنال بود و آنچلوتی از روی سکوهای گودیسون پارک 

این بازی را از نزدیک تماشـــا کـــرد. در این بازی دانکن 

فرگوســـن که پس از اخراج مارکو ســـیلوا به طور موقت 

هدایت اورتون را برعهده گرفت، روی نیمکت آبی پوشـــان مرسی ساید 

نشســـت. اورتون با سرمربیگری فرگوسن، چلسی را 3بریک شکست 

داد، منچستریونایتد را در اولدترافورد با نتیجه یک - یک متوقف کرد و در 

مرحله یک چهارم نهایی جام اتحادیه انگلیس پس از تساوی 2-2 مقابل 

لسترسیتی در ضربات پنالتی 4 بر 2 تن به شکست داد.

مونتلا اخراج شد

ویچنزو مونتلا، سرمربی ایتالیایی بعد از کسب نتایج ضعیف از هدایت تیم 

فیورنتینا اخراج شد. فیورنتینا در هفته هفدهم رقابت های سری

A ایتالیا برابر رم با چهار گل شکست خورد تا در رده چهاردهم 

جدول رده بندی قرار گیرند. چهار باخت و یک تساوی در 

پنج بازی اخیر باعث شد تا سران تیم فیورنتینا حکم به 

اخراج ویچنزو مونتلا از هدایت بنفش پوشـــان فوتبال 

ایتالیا دهند. لوچانو اسپالتی، سرمربی سابق اینتر 

کـــه بعد از اخراج از این تیم بدون تیم بوده اســـت، 

نزدیک ترین گزینه به هدایت فیورنتینا محسوب می شود.  

مونتلا بعد از یک تجربه نه چندان خوب در اسپانیا و باشگاه سویا از 

ابتدای فصل دوباره به ایتالیا بازگشت و هدایت فیورنتینا را برعهده گرفت. 

این سرمربی ایتالیایی امیدوار بود با وجود چند خرید خوب ازجمله فرانک 

ریبـــری، فیورنتینا را در قامت یک مدعی ظاهر کند؛ اتفاقی که رخ نداد و 

اوضاع برای این ایتالیایی و تیمش به خوبی پیش نرفت. 

دورتموند به دنبال مرتنس

ســـایت ایتالیایی »کالچو مرکاتو« خبر داد؛ باشگاه بوروسیا دورتموند 

به دنبال تقویت خط حمله خود در ماه ژانویه اســـت و به همین 

منظور نظرش معطوف به جذب دریس مرتنس از ناپولی شده 

است. این مهاجم بلژیکی در پایان فصل جاری قراردادش با 

ناپولی به پایان می رسد و تاکنون پیشنهادهای این باشگاه 

ایتالیایی برای تمدید قرارداد را رد کرده است.  باشگاه دورتموند 

می تواند در پنجره نقل وانتقالات زمستانی پیش رو در ازای 

10میلیون یورو این مهاجم 32 ساله را از ناپولی به خدمت 

بگیرد. این در حالی اســـت که اینتر هم نسبت به جذب این 

بازیکن علاقه مند است. آئورلیو دلورنتیس، رئیس باشگاه 

ناپولی اما اخیرا درباره احتمال پیوستن دریس مرتنس به 

اینتر در ماه ژانویه گفته بود در قراردادی که مرتنس با این 

باشگاه دارد، او در ماه ژانویه به غیر از تیم های ایتالیایی، 

هر جای دیگری می تواند برود. 

محمدی: لیگ داخلی ما از باشگاهی جهان بالاتر بود

غلامرضا محمدی، سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در پایان مسابقات کشتی آزاد باشگاه های جهان، در مورد مصدومیت حسن یزدانی 

گفت: »امیدوارم چیزی نشده باشد. به ورزش کشور شوک وارد شد و خیلی از مردم جویای وضعیت حسن یزدانی هستند. حسن از 

ناحیه زانوی پای راســـت آســـیب دیدگی کهنه داشت که روز چهارشنبه در حین تمرین آسیب دیدگی اش تشدید شده و جمعه که به 

تهران رسیدیم با هماهنگی دبیر و دکتر پورسعید یک تیم پزشکی بلافاصله به خانه کشتی رفتند و کار یخ درمانی او را انجام دادند.«  

وی درباره ســـطح کمی و کیفی کشـــتی آزاد باشـــگاه های جهان عنوان کرد: »این یک واقعیت است و به جرات می توان گفت سطح 

لیگ داخلی ما از باشگاهی جهان بالاتر بود. حتی قهرمان کشوری و مرحله اول انتخابی جام تختی هم سطح بالاتری داشت و این 

جای نگرانی دارد. در این خصوص خیلی مســـائل وجود دارد. هدف هر مســـابقه ای ازجمله لیگ باید کمک به کشتی باشد، اما این 

اتفاق در باشگاه های جهان رخ نداد. این نظر شخصی من است که به جز بحث مالی، این رقابت ها به لحاظ فنی هیچ نکته مثبتی 

نداشت. ما زمان را از دست دادیم، یک موضوع را باید در نظر بگیریم، وضعیت اقتصادی بچه ها خوب نیست. ما در پارادوکسی قرار 

گرفتیم که از یک طرف مشکلات مالی بچه ها برطرف شود و از طرف دیگر موفقیت تیم در المپیک. ما در این بین گرفتار شدیم و فقط 

به خاطر بحث مالی سکوت کرده ایم ولی هم به لحاظ فنی و جسمی و هم به لحاظ تمرینات به نفع تیم ملی نبود.« 

محمودی: قرار نبود به تیم ملی برگردم

شهرام محمودی، پشت خط زن تیم ملی والیبال درمورد دعوتش به اردوی تیم ملی برای حضور در رقابت های 

انتخابی المپیک اظهار داشـــت: »خدا را شـــکر می کنم که امسال هم توانستم خودم را آماده نگه دارم و به تیم 

شـــهرداری ارومیه هم کمک کنم. واقعیت این اســـت که قرار نبود من به تیم ملی برگردم و در آخرین جلسه ای 

که با اعضای کادر فنی داشتم قرار شد تا میدان برای جوان ترها باز شود.«  وی با اشاره به مصدومیتی که برای 

امیر غفور پیش آمد، عنوان کرد: »مصدومیت بد موقع امیر غفور موجب شد تا دوباره به تیم ملی برگردم. در این 

مدت تمرینات خوبی داشتم و طی روزهای آینده هم قطعا به شرایط بهتری خواهم رسید. فکری برای بازگشت 

به تیم ملی نداشتم، اما حالا فقط برای کمک به تیم ملی و خوشحال کردن مردم برگشتم.«  پشت خط زن تیم 

ملی ایران گفت: »در دور جدید اردوها هم به اعضای کادرفنی گفتم که فقط برای کمک کردن به تیم ملی در 

اردو هستم و هیچ هدف شخصی ندارم. امیدوارم تیم ملی به المپیک برود. برای رسیدن به این هدف، همه باید 

دست به دســـت هم بدهند. قطعا کار آسانی نداریم چون تیم های آسیایی برای رقابت های انتخابی المپیک با 

قدرت می آیند و شرایط متفاوتی دارند.« 


